
TABLE - Tabelle

UV-PIPE-F 11 16 25

LAMP LIFETIME  (hour)*
DURCHSCHNITTLICHE LEBENSDAUER DER 

LAMPE (Stunden)*
≤ 18.000 ≤ 18.000 ≤ 18.000

TOTAL CONSUMPTION (W) GESAMTVERBRAUCH (W) 11 16 25

“A” DIMENSION (mm) „A“  ABMESSUNG (mm) 228 304 532

WEIGHT (Kg) GEWICHT (kg) 0,40 0,50 0,70

PROTECTION RATING SCHUTZKLASSE IP 65

REPLACEMENT LAMP ERSATZ STRAHLER n.1 GH2-11W n.1 GH3-16W n.1 GH5-25W

UV-PIPE-F

TECHNICAL DRAWINGS - Technische Zeichnungen 

MODEL

UV-PIPE-F-11

A WATT

11228

UV-PIPE-F-16 16304

UV-PIPE-F-25 21532

* continuous operation/ununterbrochener Strahlerbetrieb

Spec Sheet   



INSTALLATION - Installazione

UV-PIPE-F can be installed in tiny spaces, for the disinfection of interior surfaces of containers, conveyor belts, etc. 

To install the device, it’s enough to make a Ø28mm hole, within the space you want to irradiate, as, for instance, the wall of a silos for food 

products storage. Then, you should insert the device in the hole and tighten three screws in the triangular stainless steel AISI 304 flange; 

in this way the UV-C lamp will be inside the container, radiating its surfaces at an angular of 360 degrees, and the cylinder which include 

the ballast,  and the electric cable will stay outside, ready to be connected to the power supply line.

UV-PIPE-F kann auf kleinstem Raum installiert werden, für die Desinfektion von Innenflächen von Behältern, Förderbändern usw.  

Für die Installation der Vorrichtung genügt es, eine Bohrung von Ø28 mm in den zu bestrahlenden Raum zu bohren, wie z.B. die Wand eines 

Silos zur Lagerung von Lebensmitteln. Dann muss die Vorrichtung in das Loch eingeführt und drei Schrauben in den dreieckigen Flansch aus 

rostfreiem Stahl AISI 304 eingeschraubt werden; auf diese Weise befindet sich die UV-C-Lampe im Inneren des Behälters und bestrahlt dessen 

Oberflächen in einem Winkel von 360 Grad, während der Zylinder mit dem Vorschaltgerät und das elektrische Kabel außen bleiben und an die 

Stromleitung angeschlossen werden können. 
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